



Protokoll styrelsemöte S20 2012-10-09

- | | | |
|-----------------|-------------------|----------------------------------------|
| Närvaro: | Tobias Månsson | Ordförande |
| | Jens Elofsson | Propagandamästare, tillika Sekreterare |
| | Robin Lindberg | Källarmästare |
| | Jonas Svensson | Överphös, Vice ordförande |
| | Daniel Lundell | Studierådsordförande |
| | Johan Rönnåker | Programmästare |
| | Mattias Eklund | Cafémästare |
| | Julia Mauritsson | Sexmästare |
| | Simon Hillbom | Skattmästare, fr.o.m. §6 |
| | Malin Andersson | Industrimästare |
| | Philip Holgersson | Vice industrimästare |
-
- | | | |
|----|---------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| §1 | OFMÖ | Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan 12.08. |
| §2 | Tid och sätt | Tid och sätt godkändes. |
| §3 | Adjungeringar | Styrelsen beslöt att adjungera <ul style="list-style-type: none">• Philip Holgersson |
| §4 | Föredragningslista | Föredragningslistan godkändes. |
| §5 | Föregående mötesprotokoll | Styrelsen beslöt att godkänna protokoll för S19 2012 med redaktionella ändringar. |
| §6 | Information från kåren | Daniel meddelade att det är fullmäktigemöte imorgon och att det finns en arbetsgrupp som ska jobba med den nya terminsindelningen.

Simon berättade att kåren försöker ordna Kårhack. |
| §7 | Beslutsuppföljning | Policydokument

Tobias har skrivit ihop policy angående mötesformalia, som det beslutades om under HTML1, och att en policy angående livsme- |



delsverket ska skrivas.
Simon frågade om han fick ta den sista bullen.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S23.

Innebandysal

Johan meddelade att det går att avboka kårens sal och betala halva terminsavgiften. Katedralskolans sal går på 180 kr/timmen. Om den senare används kan det dubbla antalet människor vara med och spela. Salen måste i så fall bokas ändra fram till sommaren. Salen kommer bokas från och med måndag efter tentaveckan, och kårhusets sal kommer att avbokas.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S23.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Tobias M.	Policydokument	S10 2009	S23 2012
2	Mattias E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S23 2012
28	Jens E.	Mästerimärken	S06 2012	S21 2012
34	Johan R.	Innebandysal	S17 2012	S23 2012

§8 Utskottsrapporter

Jens

DWWW kodar och ler imorgon kväll, Infokollegiet har ett möte samtidigt. Detta kommer att skapa problem då mästaren i fråga inte ännu hittat någon dimension över den tredje och kan således inte vara på två ställen samtidigt.

Malin

Det kommer att vara ett traineeevent med Academic Work den 29 november, och de vill annonsera ut det i Notifyd. En facebookgrupp för Industrimästeriet kommer att skapas. För övrigt så är texterna i nyhetsbrevet lite väl långa, och kunde kortas ner.

Tobias meddelade att det kostade 1500 kr. att annonsera i D'du.

Mattias

Kylarna har genomgått en städning, deg har uppgraderats till kanelbullar och mat som bor i funktionärskylen har var-



nats med hjälp av papperslappar.

Johan

Planerar in möten för allehanda projektgrupper efter tentorna, och Warrior Day är nu på söndag ute i en skog.

Jonas

Har intagit en måttligt berusande mängd sportdryck under den gångna veckan. Det jobbas även med att hitta datum för en tackphest.

Robin

Har planerat Snickeboa, vilket kommer ligga vecka 1 LP2, och har tappat bort en soffkudde.
Julia meddelade att en av klockorna i iDét har lumpet stultits av besökande medlemmar av E-sektionen.

Daniel

Har haft möte med institutionen för matematik och diskuterat en ombyggnad av Flerdimensionell analys, där Maple bakas in mer.

Julia

Har planerat in en tackphest, som kommer att äga rum någon gång i framtiden. Det har visats intresse diverse pubar och sittningar.

Simon

Har lyckats övertala en annan människa att bli efterträdare, och håller på att visa denne runt i skattmästeriets värld. Absurda mängder myntrör har köpts in, och PayEx har mailats med.

Tobias

Har inte gjort någonting viktigt den senaste veckan.

§9 Tvättare/Tvättereri

Julia meddelade att hon ej fått svar från LUs tvättereri, men det kostar rätt så mycket pengar.
Daniel tyckte att det är en onödig kostnad, då det lika gärna kan göras av någon i mästeriet.
Robin tyckte att man inte bör ha poster som endast innefattar att utföra tråkiga uppgifter.
Tobias föreslog att posten Tvättare läggs in under Källarmästeri-



et, och att den som belöning får gå på sexets och caféts tackphes-
ter.

Simon meddelade att om man bor på Sparta så är det inga pro-
blem att tvätta extra kläder lite då och då.

Mattias tror inte att posten är omöjlig att fylla då han, fram till
sommarens början, hade en funktionär vars enda uppgift var att
städa mikrovågsugnarna.

Punkten bordlades till S21.

§10 Övrigt

Styrelsen **beslöt** att välja in Oskar Jönsson (ama10ojo) till posten
Funktionär inom Industrimästeriet.

Styrelsen **beslöt** att välja in Astri Magnussen (dic12ama) till pos-
ten Funktionär inom Industrimästeriet.

Styrelsen **beslöt** att välja in Robin Lindberg (tne09rli) till posten
LANparty-ansvarig.

Styrelsen **beslöt** att välja in Daniel Lundell (ada10dlu) till posten
LANparty-ansvarig.

Styrelsen **beslöt** att välja in Lisa Stenström (dic11lst) till posten
Medlem i Projektgruppen för Teknikfokus.

Styrelsen **beslöt** att välja in Felix Helund (dic11fhe) till posten
Medlem i Projektgruppen för Teknikfokus.

Styrelsen **beslöt** att välja in Mikael Gråborg (dic11mgr) till pos-
ten Medlem i Projektgruppen för Teknikfokus.

§11 Meddelanden

Johan meddelade att det finns risk att Warrior Day kommer att
gå back några hundra, pga. alkoholinköp.

§12 OFMA

Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 13.07.

Mötessekreterare

Justeras

Jens Elofsson
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Tobias Månsson
Ordförande